
 1  

Protokół nr I/2010 
z I Sesji VI kadencji Rady Gminy Pruszcz Gdański, 

która odbyła się dnia 2 grudnia 2010 r. 
 
W I Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański uczestniczyli: Wójt Gminy- Magdalena 
Kołodziejczak, Z-ca Wójta – Andrzej Bożyk, Sekretarz Gminy – Małgorzata 
Grzegorczyk, Radca Prawny – Elżbieta Zajączkowska - Matejko.  
 
I. SPRAWY REGULAMINOWE 
 
1. Otwarcie Sesji. 
Otwarcia I Sesji Rady Gminy dokonał Józef Witek - Przewodniczący Rady gminy V 
Kadencji i przekazał prowadzenie obrad najstarszemu wiekiem radnemu obecnemu 
na sali – panu Zygmuntowi Zalewskiemu.  
  
2. Stwierdzenie Quorum.  
Przewodniczący obrad sprawdził listę obecności radnych stwierdzając quorum; 
ustawowy skład Rady Gminy Pruszcz Gdański wynosi 15 radnych. Listę obecności 
podpisało 15 radnych.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
II. 1. Wydanie radnym Gminy Pruszcz Gdański przez Zastępcę 
Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej zaświadczeń o wyborze do  
Rady Gminy Pruszcz Gdański. 
Z-ca Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej pani Teresa Loranty wręczyła 
radnym zaświadczenia o wyborze do Rady Gminy Pruszcz Gdański.  
 
2. Złożenie ślubowania przez radnych.   
Przewodniczący obrad poinformował:  
Ślubowanie odbywać się będzie w ten sposób, że po odczytaniu roty wywołani 
kolejno radni powstają i wypowiadają słowo „ślubuję”, ślubowanie może być złożone 
z dodaniem zdania „Tak mi dopomóż Bóg”.” 
Przewodniczący obrad odczytał rotę ślubowania „ Wierny Konstytucji i prawu 
Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, 
rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”.  
Po odczytaniu roty przez Przewodniczącego Obrad Zygmunta Zalewskiego 
wyczytani kolejno radni: Bednarczyk Tadeusz, Czerwińska Danuta, Demczuk 
Zbigniew, Kaszubowska- Rogiel Aneta, Karc Karol, Kociński Mariusz, Kowalski 
Marek, Kubska Adriana, Mik Jerzy, Osowska Małgorzata, Pawul Jan, Romik Ewa, 
Szpała Adam, Wysocki Maciej, Zalewski Zygmunt  wypowiedzieli słowa „Ślubuję. Tak 
dopomóż Bóg” z wyjątkiem radnego Zbigniewa Demczuka, który wypowiedział słowa 
„ Ślubuję”.  
 
III. Wydanie Wójtowi Gminy Pruszcz Gdański przez Zastępcę 
Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej zaświadczenia o wyborze 
Wójta. 
Z-ca Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej pani Teresa Loranty wręczyła 
pani Wójt Magdalenie Kołodziejczak zaświadczenie o wyborze na Wójta Gminy 
Pruszcz Gdański.   
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Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak - z uwagi na wyjaśnienia Państwowej Komisji 
Wyborczej, które w dniu wczorajszym zostały przesłane do Urzędu Gminy, proszę o 
ominięcie punktu IV projektu porządku obrad  – złożenie ślubowania przez Wójta 
Gminy. Zgodnie z interpretacją Państwowej Komisji Wyborczej – sesja , na której 
wójt złożyć ma ślubowanie, powinna zostać zwołana przez przewodniczącego rady 
nowej kadencji. 
Żeby uniknąć zwoływania sesji w najbliższych dniach, będę wnosiła o zwołanie przez 
przewodniczącego nowej rady II sesji w dniu dzisiejszym w celu złożenia ślubowania. 
 
Przewodniczący Obrad Zygmunt Zalewski – kto jest za tym, żeby z projektu 
porządku obrad ominąć punkt nr IV: Złożenie ślubowania przez Magdalenę 
Kołodziejczak – Wójta Gminy Pruszcz Gdański?  
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, za ominięciem punktu IV projektu porządku 
obrad  głosowało 15 radnych. 
 
IV. Przyjęcie Porządku obrad. 
Przewodniczący obrad Zygmunt Zalewski - Czy ktoś z Państwa radnych ma uwagi 
do projektu porządku obrad?  
Pan Tadeusz Bednarczyk - Z uwagi na zmiany w ustawie o finansach publicznych ( 
obowiązek uchwalenia budżetu gminy do końca stycznia ) oraz biorąc pod uwagę 
procedury uchwalania budżetu – proponuję aby w dniu dzisiejszym powołane 
komisje stałe rady gminy dokonały wyboru przewodniczących i ich zastępców. 
Dlatego też proponuję, aby po punkcie X porządku obrad zarządzić przerwę w celu 
dokonania przez stałe komisje rady gminy wyboru przewodniczących oraz ich 
zastępców, a po przerwie poinformować radę o dokonanym wyborze. Ustalenie 
pełnych składów stałych komisji rady gminy w dniu dzisiejszym umożliwi niezwłoczne 
uruchomienie procedury budżetowej. W tym celu wnoszę o dodanie po punkcie X 
punktu Xa o treści : Informacja stałych komisji rady gminy Pruszcz Gdański o 
wyborze przewodniczącego komisji oraz zastępcy przewodniczącego komisji. 
Przewodniczący obrad Zygmunt Zalewski - Kto jest za przyjęciem tej zmiany w 
porządku obrad?  
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, za przyjęciem zmiany w porządku obrad I 
sesji Rady Gminy głosowało 15 radnych. 
Kto jest za przyjęciem porządku obrad?  
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, za przyjęciem porządku obrad I sesji Rady 
Gminy głosowało 15 radnych. 
 
V. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Pruszcz Gdański.  
Sekretarz Gminy przedstawiła informację o sposobie głosowania wyboru radnego na 
Przewodniczącego rady gminy Pruszcz Gdański: 
Rada Gminy Pruszcz Gdański wybiera ze swego grona przewodniczącego rady, 
spośród nieograniczonej liczby kandydatów w głosowaniu tajnym. Głosowanie 
przeprowadza Komisja Skrutacyjna w składzie 3 osób wybrana spośród radnych 
Rady Gminy. Komisja Skrutacyjna ze swojego grona wybiera Przewodniczącego 
Komisji. Prawo zgłaszania kandydatów przysługuje radnemu oraz grupie radnych. 
Głosowanie odbywa się za pomocą kart do głosowania, na których widnieje treść: 
„Karta do głosowania w wyborach Przewodniczącego Rady Gminy Pruszcz Gdański” 
oraz zamieszcza się w kolejności alfabetycznej imiona i nazwiska radnych 
zgłoszonych na kandydatów na przewodniczącego Rady Gminy Pruszcz Gdański. 
Obok każdego nazwiska z lewej strony znajduje się kratka.  Karty do głosowania 
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sporządza Komisja Skrutacyjna po ustaleniu przez Radę listy radnych, którzy 
kandydują na funkcję przewodniczącego Rady i rozdaje je radnym. Karty opatrzone 
są pieczęcią Rady Gminy Pruszcz Gdański. Zgodnie z art. 25a ustawy o 
samorządzie gminnym – radny gminy nie może brać udziału w głosowaniu w radzie 
ani w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego 
 

1. Powołanie z grona Rady Gminy komisji skrutacyjnej w składzie 3 osób.  
Przewodniczący obrad Zygmunt Zalewski – czy są chętni, którzy chcieliby wejść w 
skład Komisji Skrutacyjnej? ( brak zgłoszeń).  
Wobec tego wytypuję trzy osoby: pani Czerwińska Danuta, pani Kaszubowska-
Rogiel Aneta i pani Kubska Adriana. Czy wyrażają panie zgodę na powołanie do 
Komisji Skrutacyjnej?  
Pani Czerwińska Danuta, pani Kaszubowska-Rogiel Aneta i pani Kubska Adriana 
wyraziły zgodę na prace w Komisji Skrutacyjnej.  

2. Wybór przez członków Komisji skrutacyjnej przewodniczącego Komisji. 
Przewodniczący obrad Zygmunt Zalewski – proszę o dokonanie wyboru 
Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej.  
Pani Adriana Kubska – zgłaszam panią Danutę Czerwińską.  
Przewodniczący obrad Zygmunt Zalewski – czy pani Danuta Czerwińska wyraża 
zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Komisji skrutacyjnej?  
Pani Danuta Czerwińska – tak, wyrażam zgodę.  
Przewodniczący obrad Zygmunt Zalewski – proszę o głosowanie nad kandydaturą 
pani Danuty Czerwińskiej na Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej.  
Stwierdzam, że w wyniku głosowania na Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej 
została wybrana pani Danuta Czerwińska.  
3. Zgłaszanie przez radnych kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy. 
Przewodniczący obrad Zygmunt Zalewski – proszę o zgłaszanie kandydatów na 
Przewodniczącego Rady Gminy.  
Pan Maciej Wysocki – zgłaszam pana Marka Kowalskiego.  
Przewodniczący obrad Zygmunt Zalewski – czy pan Marek Kowalski wyraża 
zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Rady Gminy? 
Pan Marek Kowalski – tak, wyrażam zgodę.  
Pan Mariusz Kociński – zgłaszam pana Jerzego Mika.  
Przewodniczący obrad Zygmunt Zalewski – czy pan Jerzy Mik wyraża zgodę na 
kandydowanie na Przewodniczącego Rady Gminy? 
Pan Jerzy Mik – tak, wyrażam zgodę.  
4. Zaprezentowanie się kandydatów. 
Pan Marek Kowalski – mieszkam od urodzenia w Jagatowie, swoją pracę w 
samorządzie rozpocząłem 23 lata temu, przez 16 lat byłem sołtysem w Jagatowie, w 
między czasie zostałem wybrany do Rady Gminy i ten mandat sprawowałem przez 
trzy kadencje. W ciągu pracy w radzie byłem przez dwie kadencje członkiem Zarządu 
Gminy oraz w IV kadencji byłem Przewodniczącym Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Komunalnej. Teraz ponownie zostałem wybrany na 
radnego z okręgu wyborczego nr 1 obejmującego miejscowości: Jagatowo, Żuława, 
Żuławka, Walentyn, Rekcin, Będzieszyn, Wojanowo i Świńcz.  
Prowadzę gospodarstwo rolne w Jagatowie, jestem żonaty, troje dzieci.  
Pan Jerzy Mik – mam 57 lat, mieszkam i urodziłem się w Łęgowie. Skończyłem 
studia, rozpocząłem pracę zawodową, pracowałem w kilku miejscach m.in.: zakład 
„Ferstal”, w którym poznałem obecnego tu pana Karca. Później prowadziłem 
działalność gospodarczą, następnie pracowałem w Kolegium ds. Wykroczeń, a 
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później ze względów finansowych, ponieważ rodzina mi się powiększała, jestem 
ojcem trojga dzieci, uznałem że muszę zmienić pracę i zacząłem pracować w banku i 
tam przepracowałem do przejścia na rentę w roku 2003. Uznałem więc, że to jest 
najlepszy czas, żeby poświęcić się pracy społecznej, jako że dysponuję dużą ilością 
czasu i chęci. Ostatnie cztery lata byłem radnym gminy.  
5. Głosowanie tajne, ogłoszenie wyników głosowania. 
Pani Sekretarz Małgorzata Grzegorczyk – odczytała informację na temat 
głosowania w sytuacji, gdy jest dwóch kandydatów na Przewodniczącego Rady 
Gminy. Radni dokonują wyboru  poprzez postawienie znaku „X” w jednej kratce, z 
lewej strony, obok nazwiska kandydata, opowiadając się w ten sposób za wyborem 
tego kandydata na Przewodniczącego Rady. Postawienie znaku „X” w kratce obok 
nazwiska dwóch kandydatów albo nie postawienie w żadnej kratce, spowoduje 
nieważność głosu.  
Karty nieważne wyjęte z urny są to karty, które nie są opatrzone pieczęcią Rady 
Gminy Pruszcz Gdański lub karty całkowicie przedarte na dwie lub więcej części.  
Głosowanie odbywa się poprzez wywołanie przez członka Komisji Skrutacyjnej wg 
listy obecności, nazwiska radnego, który podchodzi do urny i w obecności Komisji 
Skrutacyjnej wrzuca do niej kartę do głosowania. Podczas głosowania na Sali 
znajduje się parawan, umożliwiający radnym dyskretne oddanie głosu.  
Wybór Przewodniczącego Rady Gminy następuje bezwzględną większością głosów 
w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady. Za wybranego uważa się 
kandydata, który uzyskał największą ilość głosów, których liczba stanowi liczbę 
większą niż połowa radnych obecnych na sesji i biorących udział w głosowaniu.  
Głosowanie jest ważne tylko wówczas, gdy wzięła w nim udział co najmniej 8 
radnych.    
Zgodnie z art. 25a ustawy o samorządzie gminnym – radny gminy nie może brać 
udziału w głosowaniu w radzie ani w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu 
prawnego, rada gminy wybiera ze swego grona przewodniczącego i  
wiceprzewodniczących bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej 
połowy ustawowego składu rady ( bezwzględna większość głosów – przechodzi 
kandydatura, która uzyskała co najmniej jeden głos więcej od sumy pozostałych 
głosów ważnie oddanych  tzn. przeciwnych i wstrzymujących się.  
 
Zostało przeprowadzone tajne głosowanie. Kolejno wyczytywani radni podchodzili do 
parawanu przy którym odbierali karty do głosowania i głosowali, a następnie karty 
wrzucali do urny wyborczej. W głosowaniu nie brali udziału kandydaci na 
Przewodniczącego Rady Gminy tj. Marek Kowalski i Jerzy Mik.  
Następnie Komisja dokonała przeliczenia głosów.  
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej pani Danuta Czerwińska odczytała Protokół 
Komisji skrutacyjnej z przeprowadzonego głosowania w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Gminy Pruszcz Gdański, który stanowi zał. nr 2 do 
niniejszego protokołu.  
W wyniku głosowania na Przewodniczącego Rady Gminy Pruszcz Gdański wybrany 
został pan Marek Kowalski.  
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Pruszcz 
Gdański.  
Projekt uchwały odczytał  Przewodniczący obrad Zygmunt Zalewski.  
 
Przewodniczący Obrad – Kto z państwa radnych jest za  przyjęciem projektu 
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uchwały? 
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 15 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 15 osób, Rada Gminy podjęła Uchwałę nr I/1/2010 z dnia 2 
grudnia  2010 r.  w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Pruszcz 
Gdański. 
 
Pan Marek Kowalski – szanowni państwo, serdecznie dziękuję za wybór i okazane 
mi zaufanie, którego postaram się nie zawieść. Będę pełnił funkcję 
Przewodniczącego nie szczędząc czasu ani energii oraz wykorzystam całe do tej 
pory zgromadzone doświadczenie w mojej pracy samorządowej.  Wyzwanie dla mnie 
jest tym większe, gdyż przejmuję przewodnictwo od pana Józefa Witka, wieloletniego 
Przewodniczącego, który sprawował tą zaszczytną, ale i zobowiązującą funkcję. 
Pełnił ją wzorowo, był i jest autorytetem dla wielu radnych i sołtysów. Zgodnie z 
treścią roty ślubowania będę przewodniczył Radzie mając na względzie przede 
wszystkim dobro gminy i jej mieszkańców. Będę ściśle współpracował z radnymi, z 
komisjami Rady, bo to w komisjach odbywa się ta najcięższa, merytoryczna praca. 
Współpraca z panią Wójt na pewno będzie układała się bardzo dobrze, gdyż pani 
Wójt jest bardzo dobrym i doświadczonym Wójtem, a przede wszystkim 
samorządowcem. Należy również wsłuchiwać się w głos tych, którzy najlepiej znają 
potrzeby i oczekiwania mieszkańców poszczególnych miejscowości i sołectw. 
Zwracam się tutaj do państwa sołtysów. Współpraca rady na pewno będzie się 
dobrze układała ze wszystkimi, którzy chcą współpracować z gminą. Będziemy 
również współpracować z Radą Powiatu Gdańskiego, z jej przedstawicielami, którzy 
często zaszczycają swoja obecnością sesje Rady Gminy. Na tej sali jest nas wielu i 
każdy z nas ma różne oczekiwania, ale na pewno wszyscy chcemy jednego, 
dalszego tak dynamicznego rozwoju tej gminy.  
 
VI. Przekazanie prowadzenia sesji Przewodniczącemu Rady Gminy Pruszcz 
Gdański. 
Przewodniczący obrad Zygmunt Zalewski przekazał prowadzenie sesji nowo 
wybranemu  Przewodniczącemu Rady Gminy Markowi Kowalskiemu.  
 
VII. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Gminy Pruszcz Gdański  
1.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady 
Gminy Pruszcz Gdański VI kadencji – referuje Sekretarz Gminy, dyskusja, 
głosowanie. 
Projekt uchwały zreferowała Sekretarz Gminy – Małgorzata Grzegorczyk.  
 
Pan Jerzy Mik – zgłaszam propozycje. To co mówię, będę opierał na doświadczeniu 
z poprzedniej kadencji, oraz na tym, że jednak trzeba oszczędzać. Myślę, że w 
sytuacji jakiej jesteśmy i z tego co zaobserwowałem niczym zdrożnym nie byłoby, 
gdyby był jeden Wiceprzewodniczący. Myślę, że w zupełności by to zaspokoiło nasze 
potrzeby i całą organizację pracy kierownictwa Rady.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – proponuję przegłosować wniosek 
dalej idący, mianowicie kto jest za tym, aby pozostało tak jak mówi Statut Gminy 
Pruszcz Gdański i w Radzie Gminy wybrano dwóch Wiceprzewodniczących Rady 
Gminy Pruszcz Gdański?  
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 15 radnych) za przyjęciem 
wniosku głosowało 10 osób, 0 osób wstrzymało się od głosu, 5 osób głosowało 
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przeciwko, Rada Gminy  przegłosowała wniosek o wyborze dwóch 
Wiceprzewodniczących Rady Gminy Pruszcz Gdański.  
Kto jest za przyjęciem projektu uchwały?  
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 15 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 10 osób, 0 osób wstrzymało się od głosu, 5 osób głosowało 
przeciwko, Rada Gminy  podjęła Uchwałę nr I/2/2010 z dn. 2 grudnia 2010 r. w 
sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Gminy Pruszcz Gdański 
VI kadencji.  
 
2.Zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Gminy Pruszcz 
Gdański. 

Informacja o sposobie głosowania wyboru radnych na dwóch wiceprzewodniczących 
rady gminy Pruszcz Gdański – ref. Sekretarz Gminy Małgorzata Grzegorczyk. 

Rada Gminy Pruszcz Gdański wybiera ze swego grona dwóch 
wiceprzewodniczących rady, spośród nieograniczonej liczby kandydatów w 
głosowaniu tajnym. Głosowanie przeprowadza Komisja Skrutacyjna powołana w celu 
wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. Prawo zgłaszania kandydatów przysługuje 
radnemu oraz grupie radnych. Głosowanie odbywa się za pomocą kart do 
głosowania, na których widnieje treść: „Karta do głosowania w wyborach dwóch 
Wiceprzewodniczących Rady Gminy Pruszcz Gdański” oraz zamieszcza się w 
kolejności alfabetycznej imiona i nazwiska radnych zgłoszonych na kandydatów na 
wiceprzewodniczących Rady Gminy Pruszcz Gdański. Obok każdego nazwiska z 
lewej strony znajduje się kratka.  Karty do głosowania sporządza Komisja 
Skrutacyjna po ustaleniu przez Radę listy radnych, którzy kandydują na funkcję 
wiceprzewodniczących Rady i rozdaje je radnym. Karty opatrzone są pieczęcią Rady 
Gminy Pruszcz Gdański. Zgodnie z art. 25a ustawy o samorządzie gminnym – radny 
gminy nie może brać udziału w głosowaniu w radzie ani w komisji, jeżeli dotyczy ono 
jego interesu prawnego.  

Pan Mariusz Kociński – zgłaszam pana Jerzego Mika.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – czy pan Jerzy Mik wyraża zgodę 
na kandydowanie na Wiceprzewodniczącego Rady? 
Pan Jerzy Mik – nie, nie wyrażam zgody.  
Pan Zbigniew Demczuk – zgłaszam pana Macieja Wysockiego.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – czy pan Maciej Wysocki wyraża 
zgodę na kandydowanie na Wiceprzewodniczącego Rady? 
Pan Maciej Wysocki – tak, wyrażam zgodę.  
Pani Aneta Kaszubowska – Rogiel – zgłaszam pana Zygmunta Zalewskiego.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – czy pan Zygmunt Zalewski 
wyraża zgodę na kandydowanie na Wiceprzewodniczącego Rady? 
Pan Zygmunt Zalewski – tak, wyrażam zgodę.  
Pani Danuta Czerwińska – zgłaszam pana Tadeusza Bednarczyka.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – czy pan Tadeusz Bednarczyk 
wyraża zgodę na kandydowanie na Wiceprzewodniczącego Rady? 
Pan Tadeusz Bednarczyk – tak, wyrażam zgodę.  

Sekretarz Gminy odczytała informację o sposobie głosowania  w sytuacji gdy 
jest dwóch lub więcej kandydatów na wiceprzewodniczących Rady Gminy: 
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radni dokonują wyboru poprzez postawienie znaku „X” w jednej lub dwóch kratkach z 
lewej strony obok nazwiska kandydata, opowiadając się w ten sposób za wyborem 
tego kandydata na Wiceprzewodniczącego Rady. Postawienie znaku „X” w kratce 
obok nazwiska trzech lub więcej kandydatów albo nie postawienie znaku „X” w 
żadnej kratce powoduje nieważność głosu. Karty nieważne ( wyjęte z urny ): 

1) karty nie sporządzone przez Komisję Skrutacyjną, 

2) karty nieopatrzone pieczęcią o której mowa w pkt. 6 

3) karty całkowicie przedarte na dwie lub więcej części 

Głosowanie odbywa się poprzez wywołanie przez członka Komisji Skrutacyjnej 
wg listy obecności nazwiska radnego, który podchodzi do urny i w obecności 
Komisji Skrutacyjnej wrzuca do niej kartę do głosowania. Podczas głosowania na 
sali znajduje się parawan umożliwiający radnym „dyskretne” oddanie głosu. Wybór 
Wiceprzewodniczących Rady Gminy następuje bezwzględną większością 
głosów , w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady.Za wybranych 
uważa się dwóch kandydatów, którzy uzyskał największą ilość głosów , których 
liczba stanowi liczbę większą niż połowa radnych obecnych na sesji i biorących 
udział w głosowaniu. Głosowanie jest ważne tylko wówczas, gdy wzięło w nim 
udział co najmniej 8 radnych. 

 
Zostało przeprowadzone tajne głosowanie. Kolejno wyczytywani radni podchodzili do 
parawanu przy którym odbierali karty do głosowania i głosowali, a następnie karty 
wrzucali do urny wyborczej.  
W głosowaniu tajnym nie brali udziału kandydaci na Wice przewodniczących: pan 
Maciej Wysocki, pan Zygmunt Zalewski i pan Tadeusz Bednarczyk.  
Następnie Komisja dokonała przeliczenia głosów.  
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej pani Danuta Czerwińska odczytała Protokół 
Komisji skrutacyjnej z przeprowadzonego głosowania w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Gminy Pruszcz Gdański, który stanowi zał. nr 3 do 
niniejszego protokołu.  
W wyniku głosowania na Wiceprzewodniczących Rady Gminy Pruszcz Gdański 
wybrani zostali pan Maciej Wysocki i pan Tadeusz Bednarczyk.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – wybraliśmy dwóch 
Wiceprzewodniczących Rady Gminy. Nasza gmina, jak państwo wiecie, jest dość 
duża i rozległa terytorialnie. Przedzielona miastem Pruszcz Gdański na część 
wyżynną i nizinną i myślę, że dobrze się stało, że mamy Wiceprzewodniczącego i z 
terenu wyżyn i nizin. Są to doświadczeni radni, którzy zdobyli już doświadczenie w 
poprzednich kadencjach, pracując w komisjach i będąc Wiceprzewodniczącym Rady. 
Myślę, że współpraca będzie się nam układała pomyślnie, czego sobie, 
Wiceprzewodniczącym jak i całej Radzie, serdecznie życzę.  
 
4.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Gminy 
Pruszcz Gdański.  
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - Kto jest za przyjęciem projektu 



 8  

uchwały?  
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 15 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 15 osób, 0 osób wstrzymało się od głosu, 0 osób głosowało 
przeciwko, Rada Gminy  podjęła Uchwałę nr I/3/2010 z dn. 2 grudnia 2010 r. w 
sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Gminy Pruszcz Gdański. 
 
IX. Informacja w sprawie stałych komisji Rady Gminy Pruszcz Gdański – 
referuje Sekretarz Gminy. 

Zgodnie z § 16 Statutu Gminy Pruszcz Gdański 

1. Rada powołuje następujące stałe komisje i ustala ich skład osobowy: 

1) Rewizyjną, 

2) Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej, 

3) Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu, 

4) Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej, 

2. Radny może być członkiem najwyżej dwóch komisji stałych. 

3. W czasie trwania kadencji Rada może powołać doraźne komisje do wykonywania 

określonych zadań, określając ich skład i zakres działania. 

Zgodnie z § 72 Statutu Gminy Pruszcz Gdański  

Pracami komisji kieruje przewodniczący komisji lub zastępca przewodniczącego 

komisji, wybrani przez członków danej komisji. 

Zgodnie z art. 18 a, ust. 1. ustawy o samorządzie gminnym Rada gminy 
kontroluje działalność wójta, gminnych jednostek organizacyjnych oraz jednostek 
pomocniczych gminy, w tym celu powołuje komisję rewizyjną.  

2. W skład komisji rewizyjnej wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich 
klubów, z wyjątkiem radnych pełniących funkcje przewodniczącego i 
wiceprzewodniczących rady gminy. 

3. Komisja rewizyjna opiniuje wykonanie budżetu gminy i występuje z wnioskiem 
do rady gminy w sprawie udzielenia lub nie udzielenia absolutorium wójtowi.  

4. Komisja rewizyjna wykonuje inne zadania zlecone przez radę w zakresie 
kontroli. 

 
X. Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski poinformował, że przy 
ustalaniu składu stałych Komisji Rady Gminy przed podjęciem uchwały 
zostanie przeprowadzone głosowanie nad każdym kandydatem do składu 
Komisji osobno, w głosowaniu nie będzie brał udziału ten kandydat na którego 
przeprowadza się głosowanie. Tą zasadę stosuje się odpowiednio przy 
wyborze przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji.  
Podjęcie uchwał w sprawie :  

1. powołania członków Komisji Rewizyjnej do jej składu osobowego.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – członków Komisji Rewizyjnej 
wybiera Rada Gminy w głosowaniu jawnym. Proszę więc o zgłaszanie kandydatów 
do pracy w Komisji Rewizyjnej.  
Pan Zbigniew Demczuk – proponuję pana Zygmunta Zalewskiego.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – czy pan Zygmunt Zalewski 
wyraża zgodę na kandydowanie? 
Pan Zygmunt Zalewski – tak, wyrażam zgodę.  
Pan Jerzy Mik – zgłaszam pana Mariusza Kocińskiego.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – czy pan Mariusz Kociński wyraża 
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zgodę na kandydowanie? 
Pan Mariusz Kociński – tak, wyrażam zgodę.  
Pan Tadeusz Bednarczyk – zgłaszam pana Karola Karca.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – czy pan Karol Karc wyraża zgodę 
na kandydowanie? 
Pan Karol Karc – tak, wyrażam zgodę.  
Pan Mariusz Kociński – zgłaszam panią Anetę Kaszubowską – Rogiel.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – czy pani Aneta Kaszubowska – 
Rogiel wyraża zgodę na kandydowanie? 
Pani Aneta Kaszubowska – Rogiel – tak, wyrażam zgodę.  
Pan Maciej Wysocki – zgłaszam Zbigniewa Demczuka.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – czy pan Zbigniew Demczuk 
wyraża zgodę na kandydowanie? 
Pan Zbigniew Demczuk– tak, wyrażam zgodę.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – kto jest za tym, żeby pan 
Zygmunt Zalewski wszedł w skład Komisji Rewizyjnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Zygmunta Zalewskiego głosowało 
14 radnych, 0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych.  
Kto jest za tym, żeby pan Mariusz Kociński wszedł w skład Komisji Rewizyjnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Mariusza Kocińskiego głosowało 
13 radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych.  
Kto jest za tym, żeby pan Karol Karc wszedł w skład Komisji Rewizyjnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Karola Karca głosowało 14 
radnych, 0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych.  
Kto jest za tym, żeby pani Aneta Kaszubowska - Rogiel weszła w skład Komisji 
Rewizyjnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Anety Kaszubowskiej Rogiel 
głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych.  
Kto jest za tym, żeby pan Zbigniew Demczuk wszedł w skład Komisji Rewizyjnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Zbigniewa Demczuka głosowało 12 
radnych, 2 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych.  
 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały?  
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 15 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 15 osób, 0 osób wstrzymało się od głosu, 0 osób głosowało 
przeciwko, Rada Gminy  podjęła Uchwałę nr I/4/2010 z dn. 2 grudnia 2010 r. w 
sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Gminy Pruszcz Gdański 
 
2.wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
Pan Karol Karc- proponuję pana Zygmunta Zalewskiego.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – czy pan Zygmunt Zalewski 
wyraża zgodę na kandydowanie? 
Pan Zygmunt Zalewski – tak, wyrażam zgodę.  
Pan Mariusz Kociński – proponuję pana Karola Karca.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – czy pan Karol Karc wyraża zgodę 
na kandydowanie? 
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Pan Karol Karc – nie, nie wyrażam zgody.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – kto jest za tym, aby 
Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został pan Zygmunt Zalewski?  
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 14 osób, 0 wstrzymało się 
od głosu, 0 głosowało przeciw), Rada Gminy głosowała za tym, aby 
przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został pan Zygmunt Zalewski.  
 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały?  
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 15 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 15 osób, 0 osób wstrzymało się od głosu, 0 osób głosowało 
przeciwko, Rada Gminy  podjęła Uchwałę nr I/5/2010 z dn. 2 grudnia 2010 r. w 
sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
 
3.powołania członków Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i 
Budżetu do jej składu osobowego,  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – zostaną teraz państwu rozdane 
karty do głosowania, na których radni będą mogli się wpisywać do poszczególnych 
Komisji. Zgodnie ze statutem każdy radny może pracować co najwyżej w dwóch 
stałych komisjach rady.  
 
Do składu osobowego Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu 
zapisali się następujący radni: 

1- Karc Karol  
2- Szpała Adam  
3- Kaszubowska – Rogiel Aneta  
4- Kubska Adriana  
5- Mik Jerzy  
6- Demczuk Zbigniew  
7- Bednarczyk Tadeusz  
8- Wysocki Maciej  

 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – kto jest za tym, żeby pan Karol 
Karc wszedł w skład Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu?  
Głosują wszyscy oprócz kandydata.  
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Karola Karca głosowało 14 
radnych, 0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pan Adam Szpała wszedł w skład Komisji Działalności 
Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Adama Szpały głosowało 14 
radnych, 0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pani Aneta Kaszubowska - Rogiel weszła w skład Komisji 
Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Anety Kaszubowskiej - Rogiel 
głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pani Adriana Kubska weszła w skład Komisji Działalności 
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Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Adriany Kubskiej głosowało 14 
radnych, 0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pan Jerzy Mik wszedł w skład Komisji Działalności 
Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Jerzego Mika głosowało 14 
radnych, 0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pan Zbigniew Demczuk wszedł w skład Komisji Działalności 
Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Zbigniewa Demczuka głosowało 13 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pan Tadeusz Bednarczyk wszedł w skład Komisji Działalności 
Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Tadeusza Bednarczyka głosowało 
13 radnych, 1 wstrzymał się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pan Maciej Wysocki wszedł w skład Komisji Działalności 
Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Macieja Wysockiego głosowało 14 
radnych, 0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych. 
 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Marek Kowalski.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały?  
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 15 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 15 osób, 0 osób wstrzymało się od głosu, 0 osób głosowało 
przeciwko, Rada Gminy  podjęła Uchwałę nr I/6/2010 z dn. 2 grudnia 2010 r. w 
sprawie powołania członków Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju 
Gminy i Budżetu do jej składu osobowego.  
 
4.powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki 
Społecznej do jej składu osobowego,  
 
Do składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej 
zapisali się następujący radni: 

1- Adam Szpała  
2- Ewa Romik  
3- Zygmunt Zalewski  
4- Jerzy Mik  
5- Małgorzata Osowska 
6- Danuta Czerwińska  
7- Mariusz Kociński  

 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Kto jest za tym, żeby pan Adam 
Szpała wszedł w skład Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki 
Społecznej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Adama Szpały głosowało 14 
radnych, 0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pani Ewa Romik weszła w skład Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej? 
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W wyniku głosowania za kandydaturą pani Ewy Romik głosowało 14 radnych, 0 
wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pan Zygmunt Zalewski wszedł w skład Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Zygmunta Zalewskiego głosowało 
14 radnych, 0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pan Jerzy Mik wszedł w skład Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 
Zdrowia i Opieki Społecznej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Jerzego Mika głosowało 14 
radnych, 0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych.  
Kto jest za tym, żeby pani Małgorzata Osowska weszła w skład Komisji Oświaty, 
Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Małgorzaty Osowskiej głosowało 14 
radnych, 0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pani Danuta Czerwińska weszła w skład Komisji Oświaty, 
Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Danuty Czerwińskiej głosowało 14 
radnych, 0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pan Mariusz Kociński wszedł w skład Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Mariusza Kocińskiego głosowało 
14 radnych, 0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych.  
 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Marek Kowalski.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały?  
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 15 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 15 osób, 0 osób wstrzymało się od głosu, 0 osób głosowało 
przeciwko, Rada Gminy  podjęła Uchwałę nr I/7/2010 z dn. 2 grudnia 2010 r. w 
sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki 
Społecznej do jej składu osobowego.  
 
7.powołania członków Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Komunalnej do jej składu osobowego.  
 
Do składu osobowego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Komunalnej zapisali się następujący radni: 

1- Ewa Romik 
2- Adriana Kubska 
3- Jan Pawul 
4- Małgorzata Osowska  
5- Danuta Czerwińska 
6- Marek Kowalski  
7- Maciej Wysocki  
8- Mariusz Kociński  

 
Pan Mariusz Kociński – chciałbym zgłosić rezygnację z członkostwa w Komisji 
Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej ze względu na to, że 
jestem już członkiem dwóch Komisji, a zgodnie ze statutem nie mogę być członkiem 
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trzeciej.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – rezygnacja została przyjęta.  
Przystępujemy do głosowania nad składem Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Komunalnej.  
Kto jest za tym, żeby pani Ewa Romik weszła w skład Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Komunalnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Ewy Romik głosowało 14 radnych, 
0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pani Adriana Kubska weszła w skład Komisji Rolnictwa, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Adriany Kubskiej głosowało 14 
radnych, 0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pan Jan Pawul wszedł w skład Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Komunalnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Jana Pawula głosowało 14 radnych, 
0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pani Małgorzata Osowska weszła w skład Komisji Rolnictwa, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Małgorzaty Osowskiej głosowało 14 
radnych, 0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pani Danuta Czerwińska weszła w skład Komisji Rolnictwa, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pani Danuty Czerwińskiej głosowało 14 
radnych, 0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pan Marek Kowalski wszedł w skład Komisji Rolnictwa, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Marka Kowalskiego głosowało 14 
radnych, 0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych. 
Kto jest za tym, żeby pan Maciej Wysocki wszedł w skład Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Komunalnej? 
W wyniku głosowania za kandydaturą pana Macieja Wysockiego głosowało 14 
radnych, 0 wstrzymało się od głosu, 0 było przeciwnych. 
 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Marek Kowalski.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały?  
W wyniku głosowania ( w głosowaniu wzięło udział 15 radnych) za przyjęciem 
uchwały głosowało 15 osób, 0 osób wstrzymało się od głosu, 0 osób głosowało 
przeciwko, Rada Gminy  podjęła Uchwałę nr I/8/2010 z dn. 2 grudnia 2010 r. w 
sprawie powołania członków Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Komunalnej do jej składu osobowego.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – w związku z tym, że teraz 
Komisje powinny się konstytuować tzn. wybrać Przewodniczących i Z-ców 
Przewodniczących, ogłaszam 30 min. przerwy, po to, aby Komisje mogły 
zdecydować o wyborze w/w.  
 
Xa. Informacja stałych Komisji Rady Gminy Pruszcz Gdański o wyborze 
Przewodniczącego Komisji oraz Zastępcy Przewodniczącego Komisji.  
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Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – wznawiam obrady. Podczas 
przerwy Komisje wybrały Przewodniczących i ich Zastępców.  
Komisja Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu – 
Przewodniczącym został pan Karol Karc, zaś Zastępcą Przewodniczącego pan 
Zbigniew Demczuk.  
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej - 
Przewodniczącą została pani Ewa Romik, zaś Zastępcą Przewodniczącego pan 
Adam Szpała. 
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej - 
Przewodniczącym został pan Jan Pawul, zaś Zastępcą Przewodniczącego pani 
Danuta Czerwińska. 
 
XI. Informacje i sprawy organizacyjne.  
1. Informacja o złożeniu oświadczeń majątkowych – referuje Sekretarz Gminy. 
Sekretarz Gminy przedstawiła informację o oświadczeniach majątkowych, która 
stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokołu.  
2. Informacja o sposobie i terminie zaprzestania prowadzenia działalności 
gospodarczej na majątku Gminy Pruszcz Gdański w przypadku jej prowadzenia 
przez radnego ( na dzień objęcia mandatu )  - referuje Sekretarz  Gminy. 
Sekretarz Gminy przedstawiła informację o sposobie i terminie zaprzestania 
działalności gospodarczej, która stanowi zał. nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
XII. Wolne wnioski.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – chciałem poinformować, że do 
Rady wpłynęło pismo, od Klubu Radnych Niezależnych Rady Gminy Pruszcz 
Gdański z reprezentującym go Przewodniczącym Klubu, panem Mariuszem 
Kocińskim, dotyczące zgłoszenia powstania Klubu Radnych Niezależnych Rady 
Gminy Pruszcz Gdański. „Wypełniając zapisy statutu Gminy Pruszcz Gdański rozdz. 
7 § 107, uprzejmie informuję, iż w dniu 2 grudnia 2010 r. powstał Klub Radnych 
Niezależnych Rady Gminy Pruszcz Gdański. Klub będzie działał w okresie trwania VI 
Kadencji Rady Gminy Pruszcz Gdański. W skład Klubu wchodzą: Pani Adriana 
Kubska – Łęgowo, pani Aneta Kaszubowska – Rogiel – Wiślinka, pan Jerzy Mik – 
Łęgowo, pan Mariusz Kociński – Borkowo.”  
Pan Mariusz Kociński – jeżeli chodzi o ramowy porządek obrad, propozycja z mojej 
strony byłaby taka: jest zawsze taki punkt „ wnioski i zapytania Stowarzyszenia 
sołtysów Gminy Pruszcz Gdański”, można by to zuniwersalizować, jest sporo 
organizacji pozarządowych, stowarzyszeń i innych fundacji, więc można by to 
nazwać jako punkt: wnioski i zapytania złożone przez organizacje pozarządowe 
działające na terenie Gminy Pruszcz Gdański. Tydzień wcześniej są 
przygotowywane materiały na sesje, jeżeli jakaś fundacja zgłosi się z jakąś sprawą, 
to może wtedy wystąpić, a jeżeli się nie zgłosi, to Przewodniczący tylko wymienia ten 
punkt i przechodzi do następnego. Taka jest moja propozycja, żeby ten punkt o 
organizacjach samorządowych umieścić, tym bardziej, że Gmina będzie 
partycypowała w przyszłym roku w dofinansowaniu tych organizacji, więc uważam, 
że to jest jak najbardziej na miejscu.  
Drugi wniosek – biorąc pod uwagę fakt, że sołtysi również uczestniczą w sesjach, 
proponowałabym, żeby również na koniec sesji dołożyć taki punkt: wolne wnioski 
sołtysów. Myślę, że to wpłynie korzystnie na frekwencje w ciągu całej sesji.  
Pani Ewa Romik – jeżeli chodzi o wniosek pana Kocińskiego, nie wiem jak z panem 
pracował radny z pana rejonu, ale przez ostatnią kadencję Rady, pracując jako 
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sołtys, zawsze mi się wydawało, że sołtys i radni z danego rejonu, powinni usiąść, 
porozmawiać, żeby nie powielać niektórych tematów i nie zabierać niepotrzebnie 
czasu. Może lepiej byłoby, żeby i radni i sołtysi wspólnie ustalili plan działania, żeby 
potem jedna osoba przedstawiała daną sprawę.  
Pan Mariusz Kociński – ja mam inne doświadczenie, bo w zeszłej Kadencji nasz 
radny był radnym z Rotmanki. Działamy w samorządzie, ale również pracujemy 
zawodowo i są takie czasy, że głównie zajmuje nam czas praca i rodzina, a ten 
samorząd traktujemy nie raz tak, że musimy poświęcić ten czas.  
Więc uważam, że taki punkt jest potrzebny o tyle, że radny z sołtysem może się 
spotkać przed samą sesją i ustalić, że jeden mówi o tym, drugi o czym innym. Można 
to dograć, nie upatruję tutaj polaryzacji opinii w danej miejscowości, a uważam, że są 
sprawy radnych i są też sprawy sołtysów. Nie wszystkim radny musi się interesować, 
tak jak powinien sołtys, bo jest on zawsze bliżej mieszkańców. Takie jest moje zdanie 
i takie jest moje doświadczenie na podstawie tych 4 lat pracy jako sołtys.  
Uważam,   że nie chodzi o to, żeby zajmować czas, bo spotykamy się raz w miesiącu 
i czy skończymy tą sesję o 12 czy o 13 to nie powinno to robić problemu.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – zgodnie z wnioskiem pani Wójt i 
mając na względzie wyjaśnienia Państwowej Komisji Wyborczej, działając na 
podstawie art. 29 ust. 2 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
zwołuję II Sesję Rady Gminy Pruszcz Gdański, która odbędzie się w dniu dzisiejszym 
tj. 2 grudnia 2010 r. o godz. 12.15 w celu złożenia przez Wójta Gminy Pruszcz 
Gdański ślubowania. Proponowany porządek obrad: 

1- otwarcie Sesji 
2- stwierdzenie qworum  
3- przyjęcie porządku obrad  
4- złożenie ślubowania przez Magdalenę Kołodziejczak – Wójta Gminy Pruszcz 

Gdański.  
 
 
XIII. ZAKOŃCZENIE SESJI RADY GMINY. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski - w wyniku wyczerpania porządku 
obrad stwierdzam, że I Sesja Rady Gminy Pruszcz Gdański VI Kadencji została 
zakończona. 
I Sesja Rady Gminy zakończyła się o godzinie 12.00.  
 
Protokołowała: 
Anna Klonkowska 
Protokół został przyjęty na III Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański w dniu 29 grudnia 
2010 r.  
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